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PROTOKÓŁ 

XXIII SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA 

 Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 12 kwietnia  2016 r. w godz. 18.05 – 

20.45 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Zygmunt Wierzbicki 

przywitał 14 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad ( Lista obecności – Zał. Nr 1 

protokołu). Stwierdził, że Rada posiada quorum, uprawniające do podejmowania uchwał i otworzył 

obrady XXIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza kadencji 2014-2018. 

W części posiedzenia uczestniczyła Pani Katarzyna Wierzbicka – przedstawicielka Klubu Karate 

działającego na terenie Dzielnicy V oraz mieszkanka Krakowa. 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XXIII sesji Rady Dzielnicy 

V Krowodrza (Zał. nr 2) o następującej treści: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Projekty uchwał Komisji Problemowych, Zarządu oraz  Grupy Radnych: 

1/ w sprawie: ustanowienia prawa trwałego zarządu w odniesieniu do nieruchomości położonych przy 

ul.Grottgera – dz.173 i 175 obr. 76 Krowodrza (projekt Komisji Ochrony Zieleni) 

2/ w sprawie: informowania Rady Dzielnicy V Krowodrza o terminach i miejscach oględzin drzew 

przeznaczonych do usunięcia(projekt Komisji Ochrony Zieleni) 

3/ w sprawie: wyboru Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 4 (projekt Komisji Edukacji) 

4/ w sprawie: lokalizacji lodowiska w Parku im. Jordana w Krakowie (projekt Grupy Radnych) 

5/ w sprawie: przyłączenia działki nr 250/20 obr.3 Krowodrza do działki ZSS Nr 4 przy ul.Zakątek 

(projekt Grupy Radnych) 

6/ w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2016 (projekt Zarządu Dzielnicy) 



7/ w sprawie: przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza za rok 2015(projekt Komisji 

Rewizyjnej) 

8/ w sprawie: przekazania prawa trwałego zarządu miedzy jednostkami –Park Krakowski (projekt 

Zarządu Dzielnicy) 

9/ w sprawie: przekazania prawa trwałego zarządu miedzy jednostkami –zieleniec ul. Królewska 

(projekt Zarządu Dzielnicy) 

10/ w sprawie: planowania finansowego i montażu monitoringu celem zabezpieczenia odnawianych 

boisk przyszkolnych (projekt Komisji Edukacji). 

 

5. Oświadczenia. Komunikaty.  

6. Zakończenie sesji. 

Prowadzący poinformował o dodatkowym wniosku wprowadzenia projektu uchwały Grupy Radnych 

w sprawie objęcia patronatu i współorganizacji cyklu spotkań „Porozmawiajmy o Krowodrzy”. 

 Głos zabrał: Piotr Klimowicz 

Wniosek przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady.  

5. Oświadczenia. Komunikaty.  

6. Zakończenie sesji. 

Na sesję przybył kolejny członek Rady, obecnych 15 Radnych.  

Przedstawiony projekt porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą Prowadzący poddał pod 

głosowanie: za – jednogłośnie, w obecności 15 członków Rady.  

Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie przedstawionego porządku obrad.   

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXII sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

W związku z obecnością gościa - Pani Katarzyny Wierzbickiej z Klubu Karate,  Prowadzący oddał jej 

głos.  

Pani Katarzyna Wierzbicka przedstawiła założenia i zakres działania klubu, funkcjonującego  w 

formie stowarzyszenia. Klub szkoli przede wszystkim dzieci i młodzież, zajęcia ciszą się również 

zainteresowaniem grupy seniorów. Mają one na celu poprawę kondycji fizycznej seniorów.  

Następnie odbyła się prezentacja multimedialna działalności klubu. Klub przygotowuje się do 

II Międzynarodowych Mistrzostw, które odbędą się listopadzie z udziałem 80 klubów z całej Europy.  

    Na sesję przybyto dwóch członków Rady, obecnych 17 Radnych. 

Pani K. Wierzbicka zwróciła się z prośbą o włączenie się od strony multimedialnej w propagowanie 

działalności klubu i ewentualnie ufundowanie pucharu dla zwycięzców mistrzostw.  



Na sesję przybyła kolejna osoba, obecnych 18 Radnych. 

Głos zabrali: Iwona Chamielec, Zygmunt Wierzbicki, Łukasz Mańczyk, Piotr Klimowicz, 

Jacek Biliński. 

Pani K.Wierzbicka udzieliła odpowiedzi na zadane pytania, a następnie podziękowała za wysłuchanie 

i opuściła salę obrad.  

Ad.4. Projekty uchwał Komisji Problemowych, Zarządu oraz Grupy Radnych: 

1/ w sprawie: ustanowienia prawa trwałego zarządu w odniesieniu do nieruchomości położonych 

przy ul.Grottgera – dz.173 i 175 or. 76 Krowodrza (projekt Komisji Ochrony Zieleni) 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Ochrony Zieleni – p. Mateusz 

Jachimowski.  

Zygmunt Wierzbicki złożył pisemną poprawkę – dotyczącą uzupełnienia zapisu projektu o 

treść uzasadnienia. 

Poprawkę przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady (2 osoby nieobecne w chwili 

głosowania). 

Projekt uchwały wraz z poprawka przyjęto: za - 16 głosów; 1 głos wstrzymujący; w obecności 17 

członków rady (1 osoba nieobecna w chwili głosowania). 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: ustanowienia prawa trwałego zarządu w 

odniesieniu do nieruchomości położonych przy ul.Grottgera – dz.173 i 175 or. 76 Krowodrza – 

uchwała nr XXIII/191/2016. 

2/ w sprawie: informowania Rady Dzielnicy V Krowodrza o terminach i miejscach oględzin drzew 

przeznaczonych do usunięcia (projekt Komisji Ochrony Zieleni) 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Ochrony Zieleni – p. Mateusz 

Jachimowski.  

Zygmunt Wierzbicki złożył pisemną poprawkę dotycząca korekty zapisu § 1. 

Głos zabrali: Piotr Klimowicz, Mateusz Joachimowski, Anna Pojałowska, Jan Hoffman, 

Łukasz Mańczyk.  

Poprawkę przyjęto: za – 15 głosów: przeciw - 0; wstrzymujący - 1 głos; w obecności 16 członków 

Rady.  

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 15 głosów: przeciw - 0; wstrzymujący- 1 głos; w 

obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: informowania Rady Dzielnicy V 

Krowodrza o terminach i miejscach oględzin drzew przeznaczonych do usunięcia – uchwała 

nr XXIII/192/2016. 

 

 



3/ w sprawie: wyboru Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 4 (projekt Komisji Edukacji) 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Edukacji – p. Przemysław Łukasik, 

informując o licznych pismach, które wpłynęły w tej sprawie oraz o nierozstrzygniętym 

konkursie. 

Głos zabrali: Piotr Klimowicz, Zygmunt Wierzbicki, Anna Pojałowska , Jan Hoffman, 

Mateusz Jachimowski. 

Prowadzący zarządził 5 minut przerwy dla zapoznania się Radnych  z przesłaną korespondencją, która 

przekazana była do Komisji Edukacji. Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady . 

 Głos zabrali ponownie: Przemysław Łukasik, Jan Hoffman. 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: wyboru Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 4 - uchwała nr XXIII/193/2016. 

 

Marcin Grega zabrał głos odnośnie opuszczenia sesji przez Radnego Pawła Klimowicza. Głos 

zabrali również: Agnieszka Wantuch, Piotr Kimowicz. 

Prowadzący polecił odnotowanie w protokole: Radny Paweł Klimowicz przybył na sesję, która już 

trwała i po chwili opuścił sesję Rady. 

4/ w sprawie: lokalizacji lodowiska w Parku im. Jordana w Krakowie (projekt Grupy Radnych) 

 Projekt uchwały w imieniu Grupy Radnych przedstawił Piotr Klimowicz. 

 Głos zabrał Edward Tarczałowicz. 

Marcin Grega złożył pisemną poprawkę w zakresie korekty zapisu § 1. 

Poprawkę przyjęto: za – 14 głosów: przeciw – 1 głos; wstrzymujący - 1 głos; w obecności 16 

członków Rady.  

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 15 głosów: przeciw – 0; wstrzymujący- 1 głos; w 

obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: lokalizacji lodowiska w Parku im. 

Jordana w Krakowie - uchwała nr XXIII/194/2016. 

5/ w sprawie: przyłączenia działki nr 250/20 obr.3 Krowodrza do działki ZSS Nr 4 przy ul.Zakątek 

(projekt Grupy Radnych) 

 

 Projekt uchwały w imieniu Grupy Radnych przedstawił Piotr Klimowicz. 

 Głos zabrali: Łukasz, Mańczyk, Piotr Klimowicz. 

Piotr Klimowicz złożył pisemną poprawkę dot. dopisania treści uzasadnienia do przedstawionego 

projektu. 

Poprawkę przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady.  



Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: przyłączenia działki nr 250/20 obr.3 

Krowodrza do działki ZSS Nr 4 przy ul.Zakątek - uchwała nr XXIII/195/2016. 

6/ w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2016 (projekt Zarządu Dzielnicy) 

Projekt uchwały wraz z Autopoprawką przedstawił Przewodniczący Rady p.Zygmunt 

Wierzbicki.  

Głos zabrali: Anna Pojałowska, Zygmunt Wierzbicki, Jacek Biliński, Piotr Klimowicz, Łukasz 

Mańczyk, Edward Tarczałowicz, Agnieszka Wantuch, Przemysław Łukasik, który przedstawił 

szczegóły dotyczące druku „Spacerownika po Krowodrzy”, Jan Hoffman. 

Zygmunt Wierzbicki złożył wniosek o zamknięcie dyskusji, który został przyjęty, głosami: za - 12; 

przeciw - 1; wstrzymujące – 1 głos; 2 osoby nie biorą udziału w głosowaniu; w obecności 16 

członków Rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 12 głosów; przeciw: 0; wstrzymujące- 2 głosy; 1 osoba nie bierze 

udziału w głosowaniu; w obecności 15 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2016 - uchwała nr XXIII/196/2016. 

 

7/ w sprawie: przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza za rok 2015(projekt Komisji 

Rewizyjnej) 

Projekt uchwały – z pozytywną opinią Komisji Rewizyjnej odczytał p. Rafał Jarząbek - 

przewodniczący komisji. 

Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki odniósł się do przygotowanego sprawozdania z 

realizacji zadań, wykonanie budżetu na poziomie 98% ok. 47 tys. zł wróciło do Budżetu 

Miasta Krakowa. 

Głos zabrali: Piotr Klimowicz, Jan Hoffman, Marcin Grega, Agnieszka Wantuch, Edward 

Tarczałowicz, Zygmunt Wierzbicki. 

Poddany pod głosowanie wniosek p. Rafała Jarząbka ws. zamknięcia dyskusji przyjęto: za - 9 głosów; 

przeciw – 1 głos; 2 osoby nie biorą udziału w głosowaniu; w obecności 12 członków Rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za - 11 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 głosów; 3 osoby nie 

biorą udziału w głosowaniu; w obecności 14 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: przyjęcia Sprawozdania Zarządu 

Dzielnicy V Krowodrza za rok 2015 - uchwała nr XXIII/197/2016. 

8/ w sprawie: przekazania prawa trwałego zarządu miedzy jednostkami –Park Krakowski (projekt 

Zarządu Dzielnicy) 

 Projekt uchwały wraz z Autopoprawką przedstawił Zygmunt Wierzbicki. 



 Głos zabrali: Edward Tarczałowicz, Piotr Klimowicz, Jan Hoffman. 

Projekt uchwały przyjęto: za - 13 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 głosów; 1 osoba nie 

bierze udziału w głosowaniu; w obecności 14 członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: przekazania prawa trwałego zarządu 

miedzy jednostkami – Park Krakowski  - uchwała nr XXIII/198/2016. 

 

9/ w sprawie: przekazania prawa trwałego zarządu miedzy jednostkami –zieleniec ul. Królewska 

(projekt Zarządu Dzielnicy) 

 Projekt uchwały przedstawił Zygmunt Wierzbicki. 

 Głos zabrał Piotr Klimowicz. 

Projekt uchwały przyjęto: za - jednogłośnie; w obecności 15 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: przekazania prawa trwałego zarządu 

miedzy jednostkami –zieleniec ul. Królewska - uchwała nr XXIII/199/2016. 

 

10/ w sprawie: planowania finansowego i montażu monitoringu celem zabezpieczenia odnawianych 

boisk przyszkolnych (projekt Komisji Edukacji) 

Projekt uchwały przedstawił p. Przemysław Łukasik - przewodniczący Komisji Edukacji. 

 Łukasz Mańczyk złożył pisemną poprawkę – korekta zapisu § 1. 

Poprawkę przyjęto: za – 13 głosów; 2 osoby nie biorą udziału w głosowaniu; w obecności 15 

członków Rady.  

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 13 głosów; przeciw - 0; wstrzymujące – 1 głos; 1 

osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 15 członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła projekt uchwały w sprawie: planowania finansowego i 

montażu monitoringu celem zabezpieczenia odnawianych boisk przyszkolnych - uchwała nr 

XXIII/200/2016. 

11/ w sprawie objęcia patronatu i współorganizacji cyklu spotkań „Porozmawiajmy 

o Krowodrzy”(projekt Grupy Radnych) 

Projekt uchwały w imieniu Grupy Radnych przedstawił Łukasz Mańczyk. 

Głos zabrali: Piotr Klimowicz, Łukasz Mańczyk, Piotr Biliński, Przemysław Łukasik, 

Marcin Grega. 

Zygmunt Wierzbicki złożył pisemną poprawkę – korekta zapisu § 1. 

Poprawkę przyjęto: za – 13 głosów; przeciw- 0; wstrzymujące – 2 głosy; w obecności 15 członków 

Rady.  



Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 15 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła projekt uchwały w sprawie: objęcia patronatu i 

współorganizacji cyklu spotkań „Porozmawiajmy o Krowodrzy”- uchwała nr XXIII/201/2016. 

Ad.5.Oświadczenia. Komunikaty.  

1. Agnieszka Wantuch zwróciła się z pytaniem odnośnie gwarancji przeprowadzonego 

remontu chodnika ul. Kijowska/ ul. Kazimierza Wielkiego - p.Z.Wierzbicki proponuje 

sprawdzenie, kiedy zadanie było robione.   

2. Przemysław Łukasik odniósł się do e- mail przesyłanych przez radnych; pracy komisji 

Rady. 

3. Piotr Klimowicz zwrócił się z pytaniem, co z inwestycją przy 3 Maja i akcją protestacyjną -  

p.A.Pojałowska poinformowała o podjętych działaniach, m.in. o planowanym spotkaniu z 

Radnymi Miasta Krakowa; skardze  do Prezydenta Miasta Krakowa; głos zabrał również 

p.Z.Wierzbicki. 

4. Marcin Tabisz - odniósł się do wypowiedzi p.P.Łukasika; przesyłaniu korespondencji 

kierowanej do Rady; głos zabrali p.P. Łukasik, p.P. Klimowicz, p. Z.Wierzbicki. 

5. Agnieszka Wantuch zwróciła się z prośbą o przesłanie wydawnictwa do biblioteki; głos 

zabrał p.Z.Wierzbicki. 

6. Piotr Klimowicz  prosi o przywrócenie zasady przesyłania  w formie elektronicznej całej 

korespondencji kierowanej do Rady; Przewodniczący p.Z. Wierzbicki poinformował, że 

Zarząd podejmie decyzję czy korespondencja w ten sposób będzie przesyłana. 

Ad.6.Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza Prowadzący obrady 

zamknął sesję Rady o godz. 20.45. 

 

 

     Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  
pracownik biura Rady. 

 



 


